

Lokalrådet - Referat 4/5 2022

| | | |
|---|----------------------------|---|
| 1 | Kommunikation med kommunen | Der har tilsyneladende været et møde med repræsentanter for lokalrådene. Find ud af hvad og hvorfor. /hans |
| 2 | Cykelstier | Holde tale om cykelhandlingsplanen vedlige. Prioritering af ruter: Banen,1 skoven,2 Linå,3 |
| 3 | Spildevandsplan | Lægges på hjemmeside og Facebook. /hans |
| 4 | Webinar ang. klima | Hans og Martin deltager 2/6 kl. 17 – 18.30 |
| 5 | Lokalrådssammenslutning. | Jeg skriver vores navne til dem /hans |
| 6 | Mast | Lokalrådet har ikke en holdning til mastens placering eller højde, |
| 7 | Evt. | Græsområdet: Martin har spurgt kommunen om områdets ujævnhed og har fået at vide at de følger op på det. |
| | Nyt møde | 22/6 - kl 17 – 19 hos Martin |